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ACTA DE L’ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA DEL CEG 

 

Data: dimarts, 14 de desembre de 2021 

ORDRE DEL DIA ASSEMBLEA EXTRAORDINÀRIA: 
  

1. Obertura de l’Assemblea a càrrec del president. 

2. Aprovació de l’acta de la darrera Assemblea Extraordinària de 8.7.2021 

3. Votació per ratificar o revocar l’acord pres en l’Assemblea Extraordinària de 8 de juliol de 2021 

sobre els membres d’honor del Centenari. 

4. Presentació i votació de modificació d’Estatuts del CEG, treballat a partir dels suggeriments 

rebuts del Registre d’Entitats Esportives 

5. Presentació i votació de noves quotes del CEG 

6. Centenari del CEG 

7. Projecte de reforma de la seu del Club 

8. Informacions diverses 

9. Torn obert de paraules. 

 

Assistents:  

TOTAL SÒCIES I SOCIS DE PLE DRET (no virtuals, majors d’edat i al corrent de pagament) = 861 
Total sòcies i socis assistents en algun moment de l’Asssemblea = 48 (5,58%), 18 sòcies (37,50%) i 30 socis 
(62,50%)   
Presencialment = 21 (2’44%), el 42,86% sòcies i el 57,14% socis. 
Telemàticament = 27 (3,14), el 33,33% sòcies i el 66,67% socis. 
 

Inici: A les 18,20 hores 

Lloc: Sala d’actes del CEG 

Laura Oliveras (LO) s’ocupa de muntar la plataforma tècnica i virtual perquè els socis que es connectin 

telemàticament puguin seguir l’Assemblea i participar-hi. 

1. Obertura de l’Assemblea a càrrec de la vicepresidenta 
 
- Montse Freixas (MF) obre l’Assemblea i comunica que el president, Jose Lloret (JLL), s’hi incorporarà 

un xic més tard per motius laborals. 

2- Aprovació de l’acta de la darrera Assemblea Extraordinària de 8.7.2021 
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- MF demana si algú té cap suggeriment a fer sobre l’acta de la darrera Assemblea Extraordinària del 

8 de juliol de 2021. 

- Aprovada per la totalitat dels 19 socis i sòcies presencials en aquell moment i els 12 socis i sòcies 

connectats telemàticament 

- Ningú fa cap comentari i la dona per aprovada. 

3.Presentació i votació de modificació d’Estatuts del CEG, treballat a partir dels suggeriments 

rebuts del Registre d’Entitats Esportives 

 MF diu que iniciem el punt 4 per fer temps i esperar JLL per fer la votació del punt 3 de l’ordre del 

dia. 

 MF agraeix explícitament l’acurada i delicada feina feta per Montse Olivella (MO) per preparar el 

document que presentem sobre modificació d’Estatuts. Li dona la paraula. 

 MO explica que partim dels Estatuts que es van aprovar al 2018. Un cop enviats al Registre d’Entitats 

Esportives, els revisen i miren si s’ajusten a la Llei de l’Esport. 

 Abans de l’estiu ens van enviar un escrit amb una sèrie de suggeriments. Ho hem adaptat i hi hem 

inclòs altres modificacions, aprofitant aquest procés administratiu que resulta força llarg. 

 Explica que hem inclòs als Estatuts aspectes que eren al Reglament de Règim Intern (RRI): hem 

descrit millor els aspectes culturals que fomenta el CEG, hi hem fet constar els drets i obligacions dels socis, 

el fet que el soci virtual s’ha de donar d’alta cada any, etc. 

 Ho hem compartit amb el Consell, prèviament i ens han suggerit idees que també hi hem incorporat, 

com ara el canvi del percentatge de socis necessari per presentar un vot de censura (eren d’un 25% i ara és 

d’un 15%), ja que suposava que gairebé fos impossible exercir aquest dret. 

 MO demana si algú té cap comentari a fer-hi. 

 Toni Albadalejo (TA) demana si haguéssim pogut fer aquestes modificacions sense convocar 

l’Assemblea. 

 MO li diu que no i que calia que l’Assemblea es reunís presencialment. Ho van enviar al mes de 

maig, però encara hi havia mesures restrictives i ho havíem de treballar. 

 Francesc Daví (FD) demana si no podíem haver esperat a presentar-ho a la propera Assemblea 

Ordinària. 
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 MO respon que sí, però s’endarreria molt. A més a més, a l’Assemblea Ordinària s’han de presentar 

comptes, pressupost i memòries i s’allarga massa. Concretament, la propera també inclou tot el que serà 

el Centenari. 

 FD diu que si la Generalitat havia trigat 3 anys a respondre no venia d’aquí. 

- MO recorda que tenim altres aspectes per aprovar i una Assemblea Extraordinària és una 

convocatòria legal per aprovar-ho. 

 Enric Saperas (ES) diu que tampoc ens podíem reunir abans. 

 MO diu que també tenim altra informació important per presentar-los. 

 Manel Arnau (MA) demana com compten els vots dels qui són a casa. 

 MO diu que els vots que valen són els presencials, en el cas d’aprovació d’Estatuts. 

 El vot electrònic ha de ser regulat als Estatuts i desenvolupar l’eina informàtica, de la qual cosa no 

disposem. 

 MA pregunta si, encara que hi hagi molt gent connectada, no compten els seus vots. 

 JA diu que el que hem fet és reflectir el RRI. Ens coneixeu i sabeu que no faríem cap malifeta. 

 MO diu que el que hem modificat és, en bona part, a partir de les indicacions del Registre. 

 MF proposa fer la votació i demana si, abans, les persones connectades volen fer alguna aportació. 

- El resultat de la votació és: 

-  Voten 19 socis/sòcies presencials; 16 (84,21%) a favor, i 3 (15,79% s’abstenen. Els 13 socis i sòcies 

connectats telemàticament en aquell moment no poden votar aquest punt segons Estatuts vigents. 

4.Presentació i votació de noves quotes del CEG 

 MO diu que la idea és reflectir les noves categories de socis, sobretot de famílies monoparentals. 

Hem presentat un quadre que MO explica detalladament. 

 La quota familiar l’anomenem Quota de parella. 

 La quota familiar té diferents categories (quadre adjunt). 

 L’adult de la família monoparental paga el mateix que un adult de la quota de parella (56€). 
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 MO diu que també volem afavorir les famílies nombroses. 

 La proposta és que, a partir del tercer fill, els nens fins als 18 anys no paguin quota. 

 Quan els joves arriben als 18 anys són socis de ple dret. 

 MA troba a faltar un canvi en la quota individual. 

 MO diu que les quotes individuals no les hem tocat. 

 MO fa un repàs de les diferents quotes, insistint que la rebaixa és per a les quotes familiars. 

 Jordina Grau (JG) diu que, potser, també podríem pensar en les persones que tenen algú al seu 

càrrec. 

 MO diu que, com que la idea és afavorir els socis, no ho hem considerat. 

 JG diu que hi pot haver algun soci que tingui algú al seu càrrec. 

 MO diu que ho considerarem i farem una proposta en una propera Assemblea. 

 JG diu que la pandèmia ha creat situacions difícils. 

 FD proposa afegir un comentari a Família Nombrosa (per fills o per persones a càrrec). 

 Íngrid Corominas (IC) diu que hi hauria d’haver més descomptes. Demana descompte per a la 

família ordinària. 

 MO diu que la reducció és per a la família monoparental. Li suggereix que ens enviï una proposta. 

 MO diu que, tot i que al quadre consta que el descompte de la família nombrosa és a partir del 4t 

fill, suggerim d’aplicar-lo a partir del 3r fill. Les dades dels membres de la família nombrosa constaran a la 

base de dades, però el preu serà el mateix que el d’una família amb dos fills. 

 IC diu que al darrer Consell no en vam parlar. 

 La resposta general és que sí que en vam parlar. Potser ella no s’havia connectat o s’havia 

desconnectat, quan vam tractar aquest tema. 

- MO proposa de fer la votació perquè el preu de l’adult de la família monoparental sigui el mateix 

que el de la quota de parella I perquè, a partir del 3r fill, les famílies nombroses no paguin els nens 

i joves. 
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 El resultat és: 

- Voten 20 socis/sòcies presencials i 18 (90%) d’ells aproven la nova quota familiar i 2 (10%) 

s’abstenen. Posteriorment voten 19 presencials i 16 (84,21%) aproven la nova quota per famílies 

nombroses i 3 (15,79%) s’abstenen. Hi va haver algun problema amb les preguntes telemàtiques. 

En una votació única de 19 socis i sòcies telemàtics en aquell moment 5 (26,32%) van votar que sí 

a les noves quotes, 2 (10,53%) es van abstenir i 12 (63,15%) no van votar. 

Els vots telemàtics són globals de les dues propostes. LO els indica que, per votar, usin l’enllaç que 

tenen a la convocatòria. 

- MO diu que penjarem a la web el quadre definitiu i ho incorporarem al RRI. 

- MO diu que ara farem un recompte de les famílies nombroses i monoparentals que tenim  

- MF dona per aprovades les noves quotes del CEG. 

5.Votació per ratificar o revocar l’acord pres en l’Assemblea Extraordinària de 8 de juliol de 

2021 sobre els membres d’honor del Centenari 

- MF explica que, en l’anterior Assemblea Extraordinària de 8 de juliol, vam votar un acord que no 

estava recollit a l’ordre del dia i això no s’ajusta al marc legal. Avui tornem a proposar-ne la votació per 

ratificar-lo o revocar-lo. 

 JLL diu que va generar debat tant a la Comissió del Centenari com a la mateixa Coordinadora. Com 

que no tenia caràcter legal i per evitar malentesos, ho vam incloure en la reunió d’avui. El valor moral 

hi era, però respectem diferències i parers i l’Assemblea és qui té la darrera paraula.  

 Demana si algú vol fer algun comentari. Dins de la Coordinadora, hi ha idees diferents i totes són 

bones. 

 MF diu que forma part de la Comissió del Centenari. Quan, després de l’Assemblea del 8 de juliol, 

en van parlar, va veure clar que havien elaborat un dossier, havien parlat amb institucions i que aquesta 

feina feta feia que fos molt complex fer-nos enrere. Si el tema s’hagués plantejat abans hauria estat 

diferent. Una solució, proposa, seria mantenir tots els membres d’honor i canviar-ne l’ordre. 

 La Comissió no ha fet res esperant aquesta votació perquè qualsevol acció feta es podria impugnar. 

  Veu difícil fer marxa enrere. 

 JA diu que quan es va fer la votació, la proposta era eliminar la FEDME del grup o que apareguessin 

al final de la llista. 

 Al primer dossier figuraven al darrer lloc.  
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 Hi ha diferents institucions (Diputació, UFEC…) que comparteixen “amics”. Podem anar en la 

mateixa direcció o no. 

 JLL diu que realment hi ha opinions diverses. Ell pensa que l’Assemblea és sobirana. Podríem obviar 

que la FEDME no hi sigui. Ens vam plantejar si podien rebre aquesta distinció per alguna altra 

circumstància, però hem vist que no. 

- La UFEC està molt ben considerada. Els beneficis que puguem rebre de la FEDME són dubtosos, 

comptant que també celebren el Centenari. 

- JLL diu que va assistir a la reunió anual de la FEEC i la imatge de la FEDME és poc atractiva.  

- De totes maneres, JLL manifesta que el que és bo és debatre les idees i perspectives. 

- ES ho ha llegit tot. Pensa que si ens donen o no és igual. Sempre val més ser-hi, encara que no ens 

donin res. Quan el president del CEG era el Sr. Lázaro van anar d’expedició (Enric Pérez n’era el 

cap). El Sr. Lázaro deia que valia la pena considerar tothom i ens van donar diners.  

- ES posaria, al capdavant, la Federació Espanyola i la Catalana i, al darrere, els ajuntaments. 

- Pilar Venteo (PV) diu que creu que la Federació Espanyola no hi hauria de ser. Estem parlant d’un 

Club català i creu que considerar la FEDME un membre d’honor no és vàlid, veient com van les 

coses. Ens ha costat molt defensar el que som. 

- ES demana si, quan es va fer el dossier, hi treballava en Jordi Colomer. 

- Li responem que sí. 

- ES diu que ell venia de la Federació Espanyola. 

- JA diu que es va recollir el que hi havia i no es va qüestionar. 

- ES diu que, si al primer dossier eren al final, per què no mantenir-ho. 

- FD està d’acord amb lPV, però veu encara pitjor que ho decidim per diners.  

- MA demana si hi era el COI.  

- JLL diu que el COI no hi era. El COI hi és pels vincles que s’estableixen. 

- JG pregunta qui serien, en tot cas, els membres d’honor. 

- JLL diu que cal debatre-ho. Podríem establir uns col·laboradors i no parlar de membres d’honor. 

- Hermínia Martínez (HM) diu que la Flama de la Llengua no mereix incloure una entitat que es porta 

com es porta. 

- Josep Roca (JR) demana que, tot i les tecnologies, s’agiliti un xic la fluïdesa de la comunicació. 

- LO explica com està funcionant l’Assemblea. Per molt que vulguem hi ha obstacles que les 

tecnologies no salven del tot i hem de fer-nos-en el càrrec. 

- Ester Farré (EF) agraeix la realització de l’Assemblea. Demana més informació per poder tenir una 

opinió i votar. Vol saber qui eren els membres d’honor i quina ha estat la participació de la FEDME 

al Club. 

- MF diu que els membres són: president de la Generalitat, secretària general de l’Esport, president 

de la Diputació, alcaldessa de Barcelona, president de la FEEC i president de la FEDME. 

- Ho vam oferir, també, a la presidenta del Parlament i ens va dir que no hi volia ser. 
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- JA diu que es va establir segons els diners que podien donar. Sabem que són entitats que donen 

subvencions. Va ser ben acceptat i alguns socis han presentat matisos.  

- Miquel Fernández (MFe) diu que l’Assemblea és sobirana, però es pot canviar. Ara hi ha nou 

president de la FEDME. Si és exclusivament per criteri econòmic, ratificaria el vot de l’anterior 

Assemblea. 

- LO recorda que ara pot votar tothom. 

- JLL demana de fer la votació. La pregunta és si ratifiquem o no la decisió presa en l’anterior 

Assemblea: 

-  Voten 18 socis/sòcies presencialment i 21 telemàticament; 9 socis/sòcies (8 presencials i 1 

telemàtic) que representen el 23,08% voten ratificar fer fora la FEDME i el Consejo Superior de 

Deportes com a membres d’honor, 8 socis/sòcies (5 presencials i 3 telemàtics) que representen el 

20,51% voten no ratificar-ho i incloure aquestes dues entitats com a membres d’honor, i 22 

socis/sòcies (5 presencials i 17 telemàtics) que representen el 56,41% s’abstenen 

- Un cop fet el recompte, veiem que el resultat és eliminar la consideració de la FEDME com a 

membre d’honor. 

- JA diu que l’important és que els socis estiguem assabentats del que opina la majoria i de les opcions 

per decidir cadascú. De vegades, les decisions suposen diners per als socis, Ara, a partir del que 

hem decidit democràticament, farem. 

6.Centenari del CEG 

- JLL explica que el tenim força endegat. A part del neguit per la incertesa del tema dels membres 

d’honor, estem fent molta feina. Hem reajustat el calendari i n’estem contents. Hem previst un any poc 

atapeït, però amb activitats de pes. En fa un resum: 

  13.1.2022: Acte institucional al Parlament, si es pot fer per les mesures Covid. El proper 22 

de desembre tenim una audiència al Parlament per preparar-ho. S’ha endarrerit dues vegades per 

agenda seva i ara sembla que sí que ens toca. 

  15.1.2022: Acte a l’Ajuntament de Gràcia. Lliurament de les insígnies als socis que 

acompleixen 25, 50 i 75 anys al Club (també les del 2021 que, per la pandèmia, no van rebre) i després 

la festa continuarà a la plaça de la Vila, amb la intenció de donar a conèixer el Club al barri. 

  29-30.1.2022: Acte inicial d’encesa de la Flama de la Llengua a Prada de Conflent. Les 

limitacions per la Covid fan que no puguem acabar de donar forma a l’acte i ens haurem d’adaptar a les 

mesures d’aquell moment.  

  20.2.2022: La Flama arriba a Montserrat i estem pendents, també, del que podrem 

organitzar. 
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  24.4.2022: Jornada de la Natura a Collserola. 

  8.5.2022: Directa al Tibidabo. Ja tenim el recorregut validat. 

  Juny de 2022: Jornada de prevenció a la muntanya 

  17-18.9.2022: Matagalls Montserrat. Tenim idees noves que anunciarem aviat. 

  Octubre de 2022: 50è aniversari de la introducció dels GR a Catalunya 

  Novembre de 2022: Setmana de la Muntanya. Cicle de conferències de muntanya. Entre la 

temporada d’estiu i d’hivern, estem mirant de tancar un programa interessant de pel·lícules i debats: 

ens han confirmat la participació en Sean Villanueva, la Sílvia Vidal, la Sonia Casas (primera dona guia 

d’alpinisme a Espanya). Ens falta algú més i en Simon Elias havia acceptat de presentar una ponència 

que li ha generat problemes a França i ha decidit allunyar-se de la vida pública. Hi ha gent potent a 

Catalunya i continuarem treballant-t’hi. 

 Al GIE han organitzat un parell d’actes. Confiem que les diferents seccions organitzaran activitats, 

tenim previst un concert per Nadal i una festa de final de celebració.  

7. Projecte de Reforma del CEG 

 JLL explica que les negociacions són feixugues. Abans del pont de primers de desembre, vam tenir 

una reunió amb els tècnics de Sarrià. Hi van anar Imanol Montero i JLL. 

 La sensació és positiva. La tècnica que se n’ocupa també és d’un club de muntanya i denota 

complicitats. 

 Vam exposar les limitacions amb què ens trobem i el fet que no podem tramitar l’accessibilitat. 

 Van donar a entendre que ens permetrien la remunta i van suggerir reconèixer l’ús que en fem. Si 

això va endavant, no caldria canviar el Pla Metropolità. 

 Dijous vinent tenim reunió amb ells, de nou, i amb Patrimoni. Hi estarem molt a sobre. 

 Ens han demanat plànols de secció , però tot és molt incert. 

 Tenim contactes amb l’equip de Govern i també hem contactat amb l’oposició. 

 La petició que els hem fet és de poder començar les obres al 2022, encara que sigui el darrer 

trimestre. Mediàticament és útil per vincular-ho al Centenari. 
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8. Exposició de projectes de la reforma 

 Tenim la intenció d’exposar els projectes que es van presentar al Concurs. La idea primera, per 

proximitat i perquè és a l’entorn del Club, fou Vil·la Urània, però, després d’insistir-hi molt, ha resultat que 

no tenen el permís del Consistori per fer exposicions. 

 Els darrers dies, hem rebut un mail de la Biblioteca Vila de Gràcia en què ens proposaven de restablir 

la col·laboració que hi teníem abans de la pandèmia. Hi hem contactat i hem acordat de fer-hi l’exposició 

dels projectes des del 12 de gener fins al 12 de febrer. Així ho fem coincidir amb la inauguració del Centenari 

i ho donarem a conèixer als veïns del barri. 

 Hi hauran tots els panells amb els projectes i un d’inicial on explicarem el perquè d’aquesta 

iniciativa. 

9.Torn obert de paraules 

- FD diu que veu més interessant fer l’exposició dels projectes al CEG. Donaria més facilitats als socis. 

- JLL diu que recollim la proposta. Vam considerar que, per als arquitectes que hi van participar, els dona 

més notorietat. És un espai més visible. 

- Ho veu bé i proposa de fer-ho als dos llocs. 

- JLL recull la idea. 

- JR explica que, quan vam adquirir l’estatge del Passatge Mulet, els socis van aportar-hi diners que es van 

anar retornant. I això ens va permetre de comprar l’immoble. 

- JLL diu que, si calgués, veuríem què fem. Serà l’Assemblea qui votarà les opcions que hi hagi. 

- Demana si algú té alguna cosa més a aportar i, com que ningú més fa cap comentari, agraeix a tothom 

l’assistència i participació. Ho tanca amb un Mai Enrera! 

 

 

Final: 20,10h 

 

 

Jose Francisco Lloret Moreno    Imma Tejero Cullell 

 President del CEG      Secretària del CEG 


